

4天3晚澳门 **送** 5天4晚韩国



澳門十大景點推薦



第一天 吉隆坡 → 澳門 机上用餐

澳門皇冠假日酒店或澳門百老匯酒店或同級5★
抵達后，送往辦理入住酒店手續后自由活动。

第二天 澳門 早/午/—

澳門皇冠假日酒店或澳門百老匯酒店或同級5★
【大三巴牌坊】世界文化遺產充滿着濃郁宗教氣氛，68級石階使整個建築顯得魁梧壯觀；【大炮台】創建於1617年，名為聖保祿炮台；【戀愛巷】充滿歐陸風情；民間傳說如果單身人士走過戀愛巷，不久就會遇上期待的爱情；【澳門回歸紀念館】澳門回歸中國時兩國互相贈送賀禮展品的地方。午餐享用葡式維景自助午餐；【龍環葡韻博物館】是澳門八景之一，有葡式住宅、教堂、公園等如詩似畫的迷人景致；【官也街】是著名食街。【銀河鑽石秀】是銀行酒店的表演節目；【威尼斯人度假城】以威尼斯水鄉為主題，建築裝飾充滿異國風情。

第三天 澳門 早/—/—

澳門皇冠假日酒店或澳門百老匯酒店或同級5★
今天全天自由活动。

第四天 澳門 → 仁川 机上用餐/—/晚

韓國滿月酒店或同級3★
機場接機后遊覽【INSPIRE ARENA AURORA】韓國最早的專門公演場，具備世界最高水準的音響系統；【松月洞童話村】整個松月洞里洋溢著夢幻的元素，仿佛來到了童話世界，小鎮就像一個巨大的3D的童話彩繪村，以各國童話故事當作主題，除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗鴉，還有非常多立體童話公仔的布置與造景，隨便找一個角落也可以拍出美美的照片。【日本風情街】略帶日式風情的小街。

第五天 首爾 早/午/晚

韓國滿月酒店或同級3★
體驗【海苔+卷飯體驗】【光化門廣場】無論你是對歷史感興趣還是想體驗韓國傳統文化，光化門廣場都是一個不容錯過的地方。【景福宮】是朝鮮王朝的主要王宮【青瓦台入內】位於景福宮北側的韓國總統府建築的外觀 突顯韓國的特色。【曹溪寺】是朝鮮佛教中曹溪宗的總本山，在韓國佛教禪宗中扮演著領導的地位。【弘大商圈】號稱全首爾最年輕，自由的地區，代表浪漫，藝術，更是地下文化蓬勃發展的重鎮。

第六天 首爾 早/午/—

韓國滿月酒店或同級3★
遊覽【人參館】是最受歡迎的韓國特產之一；【化妝品】可以選購很多韓國的化妝品牌；【保肝】擁有各種專利權的護肝保健品【HIKR ground】它是一個可以同时體驗K-POP并觀賞媒體藝術的韓國旅遊宣傳館。【清溪川】沿河悠閑漫步往返大概需要3小時。因為地處人氣觀光地附近，所以初來韓國旅遊的遊客也能很輕鬆地前往。【國際免稅店】在首爾等主要城市內的市區免稅店內，只要出示機票和護照就可以在出國前提前購買免稅品；【明洞】首爾逛街首選商圈。

第七天 首爾 早/—/—

韓國滿月酒店或同級3★
全天自由活动。

第八天 仁川 → 澳門 → 吉隆坡 机上用餐

早上前往機場，結束行程。

【特色餐
炸醬面糖醋肉、土豆脊骨鍋、人參雞湯、烤肉吃到飽】

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班資料	Tour Fare 團費	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8M-ICN (Updated: 01-SEP-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203166-T)
☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

4D3N MACAU ^{Free} 5D4N KOREA



DAY 1 Kuala Lumpur → Macau MOB

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★
Assemble at KLIA for your flight to Macau. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

DAY 2 Macau B/L/-

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★
[Ruins of St. Paul's] The world cultural heritage is full of religious atmosphere, and the 68 stone steps make the whole building look majestic and magnificent; [Macau Fortress] Founded in 1617, it is called St. Paul's Fortress; [Love Lane] is full of European style; folklore says that if a single person walks through Love Lane, he will soon meet the love he expects; [Macau Handover Memorial Hall] The place where the two countries exchanged gifts and exhibits when Macau returned to China. Enjoy the Portuguese-style Metropark buffet lunch; [Taiwan Portuguese Houses Museum] is one of the eight scenic spots in Macau, with Portuguese houses, churches, parks and other charming scenery; [Guanye Street] is a famous food street. [Galaxy Diamond Show] is a performance program of the Bank Hotel; [Venetian Resort City] is themed on Venice Water Village, and the architectural decoration is full of exotic style.

DAY 3 Macau B/-/-

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★
Today free and easy.

DAY 4 Macau → Incheon MOB / - / D

Full Moon Hotel or Similar 3★
Pick up at the airport, then visit [INSPIRE ARENA AURORA] Korea's earliest dedicated performance venue, equipped with the world's highest level of sound system; [Songwol-dong Fairy Tale Village] The entire Songwol-dong is filled with dreamy elements, as if you have come to a fairy tale world. The town is like a huge 3D fairy tale painted village, with fairy tales from various countries as the theme. In addition to the beautiful painted graffiti on the walls of the houses. [Japanese Style Street] A small street with a slightly Japanese style

DAY 5 Incheon B/L/D

Full Moon Hotel or Similar 3★
Experience [Seaweed + Rice Roll Experience] [Gwanghwamun Square] Whether you are interested in history or want to experience Korean traditional culture, Gwanghwamun Square is a place not to be missed. [Gyeongbokgung] is the main palace of the Joseon Dynasty [Entrance to the Blue House] The exterior of the Korean presidential palace building located on the north side of Gyeongbokgung highlights the characteristics of Korea. [Jogyesa Temple] is the head temple of the Jogye Order in Korean Buddhism and plays a leading role in Korean Zen Buddhism. [Hongdae Shopping District] is known as the youngest and freest area in Seoul, representing romance and art, and is also a major town where underground culture is booming.

DAY 6 Incheon B/L/-

Full Moon Hotel or Similar 3★
Visit the [Ginseng Pavilion], which is one of the most popular Korean specialties [Cosmetics] You can choose from many Korean cosmetic brands [Liver Protection] There are various patented liver protection health products [HIKR ground] It is a Korean tourism promotion hall where you can experience K-POP and watch media art at the same time. [Cheonggyecheon] A leisurely walk along the river takes about 3 hours. Because it is located near popular tourist attractions, tourists who are new to Korea can also go there easily. [International Duty Free Shop] In the urban duty-free shops in major cities such as Seoul, you can buy duty-free goods in advance before going abroad as long as you show your air ticket and passport; [Myeongdong] The preferred shopping district in Seoul.

DAY 7 Incheon B/-/-

Full Moon Hotel or Similar 3★
Free and easy

DAY 8 Incheon → Macau → Kuala Lumpur MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.
{ Special Cuisine :
Jjajangmyeon, sweet and sour pork, potato and pork ribs hot pot, ginseng chicken soup, all-you-can-eat BBQ }

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. Tour Code: 8M-ICN (Updated: 01 SEP-2024)